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Interpellation av Toni Orsulic (M) till 
kommunstyrelsens ordförande angående 
tillgängligheten av platser och byggnader i 
Göteborgs Stad 
Göteborgs stad har idag många platser och byggnader som inte är tillgängliga för 
personer med nedsatt förmåga att röra sig. Dessa byggnader och platser är ofta från en tid 
då man hade ett helt annat tänk när det gällde att alla människor skall ha tillgång till 
byggnader och platser. Stadens förvaltningar och bolag arbetar idag, då det är fysiskt 
möjlig och i den takt som är praktiskt möjligt, med att kontinuerligt anpassa, bygga om 
eller bygga bort dessa platser och byggnader. Med tanke på dessa historiska problem vi 
fått ärva och nu arbetar med och spenderar skattemedel på att åtgärda, så borde det vara 
självklart att när staden bygger nytt, så skapar man inte nya platser och byggnader med 
dessa typer av tillgänglighetsproblem, om det inte finns exceptionella orsaker till det.  

S, V, MP och C har i Stadsmiljönämnden nyligen beslutat att gå vidare med arbetet, av ett 
nytt utsiktstorn i Slottsskogen. Denna utsiktsplats är tänkt att vara en permanent byggnad, 
till minne av Slottsskogens 150års jubileum, och kommer endast att vara tillgänglig via 
en spiraltrappa. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens 
ordförande: 

1. Anser du att det är i linje med stadens policy och riktlinjer gällande tillgänglighet, att 
bygga nya permanenta platser och byggnader, som har den nivå av tillgänglighet som 
exempelvis det nya utsiktstornet i Slottsskogen kommer att ha? 

2. Är det er avsikt att fler nya och permanenta platser och byggnader som skall byggas 
framåt, inte kommer att vara tillgänglighetsanpassade från början? 
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